

#59

RL

REAL LIFE IN PHUKET
ЖИЗНЬ НА ПХУКЕТЕ

FEBRUARY - MARCH 2020
/ ФЕВРАЛЬ - МАРТ 2020

**JULIA
PETERMOELLER**

**An infinite passion
for the experience**

Your free copy / Ваш бесплатный экземпляр

KRSR 2019: One for The Books

The end of 2019 saw the close of another spectacular Kata Rocks Superyacht Rendezvous, with one of Kata Rocks' signature brunch pool parties. This 2019 event was the biggest rendezvous yet, hosting yachts and their owners from around the world in the waters fronting Kata Rocks.

To add to the annual event's philanthropic efforts, the KRSR partnered with The International Seakeepers Society Asia and Phuket-based Oceans For All. Together, a pre-event beach cleanup and yoga session were organised, along with the massive Soiree By The Sea Charity Gala. An event which worked to raise awareness and contribute to marine conservation and oceanographic research while bringing superyacht owners and conservation specialists together to foster connections and partnerships between the two seemingly polar opposite mindsets.

This year the KRSR 2019 fleet featured another spectacular gathering of superyachts including MY Sapphire, MY Nymhaea, MY Sanook, Lobster Catamaran, MY Shangri-La, to name just a few. State-of-the-art additions also included the SACS Rebel 47 from Technohull, which gave guests with the need for speed a thrilling ride along the Andaman coast.

Day one of the event featured a sun-kissed cruise onboard the Lobster Cata-





KR KATA ROCKS
 SUPERYACHT RENDEZVOUS
 BY INFINITE LUXURY



maran. Guests also had the opportunity to experience Kata Rocks with an experiential spa treatment, a raw food master class led by Vikasa Yoga, and showcases by Fin Arts and Elephant Parade. The afternoon programme included a yoga session with Vikasa Yoga instructors and the PHRAYA Luxury Thai Rum tasting in the resort's exclusive wine cellar. Sundown saw the official launch of the rendezvous, with the eclectic Eka Sounds performing floating above the infinity-edged pool.

Day two had superyacht owners and

the Lobster catamaran sailing up the west coast to Kamala, where a private beach BBQ awaited at the magnificent InterContinental Phuket Resort. Following the BBQ, guests sailed back down the coast to Kata Rocks for the invite-only Sunseeker owner's dinner in one of the luxurious Kata Rocks penthouses.

Day three's programme brought the media together for the champagne media breakfast, followed by "Big Boys Toys" — a showcase of the latest marine recreational

toys. This was followed by a Yacht Hop, the spectacular Superyacht Lineup and a private cocktail party to showcase the stunning Aries Murano art collection.

The Superyacht Rendezvous continues to grow, reaching new measures of luxury with every year. The dates for the next event are December 11th - 13th 2020, when we expect to see bigger yachts, an exceptional social programme and the resorts ongoing support for marine and environmental conservation. ■

KRSR 2019: Образцовое рандеву

Конец 2019 года ознаменовался очередной блистательной встречей владельцев супер-яхт Kata Rocks Superyacht Rendezvous, финалом которой в свою очередь стала фирменная вечеринка у бассейна Kata Rocks. Рандеву 2019 года стало самым крупным за всю историю проекта, собрав в водах у Kata Rocks впечатляющие яхты со всего мира и их респектабельных владельцев.



В этом году программа KRSR пополнилась благотворительной составляющей. В партнерстве с International Seakeepers Society Asia и пхукетским фондом Oceans For All были проведены пляжный субботник с занятием йогой перед началом рандеву и большой благотворительный гала-вечер Soiree By The Sea Charity Gala в один из дней мероприятия. Целью вечера было привлечь внимание к экологической проблематике и внести вклад в защиту морских экосистем и проведение океанографических исследований, а заодно собрать на одной площадке владельцев супер-яхт и экологических активистов, чтобы представители этих двух непохожих миров могли установить между собой новые связи и партнерские отношения.

Собравшийся у Kata Rocks флот роскошных судов, как и прежде, включал самые впечатляющие яхты, такие как MY Sapphire, MY Nymhaea, MY Sanook, Lobster Catamaran, MY Shangri-La и многие другие. Особняком выделялась SACS

Rebel 47 от Technohull, на борту которой любители скорости смогли оценить будоражащие ощущения полета по морской глади вдоль андаманского побережья.

В первый день рандеву гостей ждали круиз под солнцем на борту катамарана Lobster, а также возможность оценить атмосферу самого курортного комплекса Kata Rocks, сходяв на спа-процедуры, посетив мастер-класс по приготовлению сыроедческих блюд Vikasa Yoga и оценив творческие работы проектов Fin Arts и Elephant Parade. Программа второй половины дня включала занятия йогой с тренерами Vikasa Yoga и дегустацию люксового тайского рома PHRAYA в эксклюзивном винном погребе курортного

комплекса. После наступления темноты состоялось официальное открытие рандеву и вечеринка у обрывающегося в океан бассейна «инфинити» под эклектичный музыкальный микс Eka Sounds.

Во второй день рандеву супер-яхты и катамаран Lobster направились вдоль западного побережья к Камале, где их ждала закрытая пляжная барбекю-вечеринка на территории ослепительного отеля InterContinental Phuket Resort. После барбекю участники вернулись в Kata Rocks, где в одном из пентхаусов прошел закрытый ужин для владельцев яхт Sunseeker.

Третий день программы начался с завтрака для прессы с шампанским, за которым последовала демонстрация

новинок из мира водной техники — «игрушек для больших мальчиков». Следом состоялся парад супер-яхт и знакомство с ними в формате «с борта на борт», а также коктейльная вечеринка с демонстрацией коллекции изделий из стекла Aries Murano.

Рандеву супер-яхт продолжает расти, с каждым годом покоряя все новые и новые уровни люкса. Следующее мероприятие запланировано на 11-13 декабря 2020 года, и организаторы ожидают еще больше яхт в сопровождении исключительной развлекательной программы и новых благотворительных инициатив, направленных на защиту окружающей природы под эгидой Kata Rocks. ■

